
Výpis z časti overenej zápisnice  
zo 7. zasadnutia Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

konaného dňa 6. decembra 2010 
 
 

BOD č. 22 
Ústna informácia o výsledku šetrenia podnetu na začatie konania 

proti poslancovi Ing. Jánovi Babičovi 
 
 
Poslanec Hlinka: z poverenia Komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja  na 
ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov a na základe uznesenia, 
ktoré komisia prijala na pracovnom rokovaní dňa 6. decembra 2010, oboznámil poslancov 
s výsledkom šetrenia podnetu na začatie konania voči poslancovi Ing. Jánovi Babičovi vo veci 
podozrenia z porušenia  ústavného zákona č. 357/2004 Z. z. o ochrane verejného záujmu pri 
výkone funkcií verejných funkcionárov v znení ústavného zákona č. 545/2005 Z. z. tým, že 
ako predseda predstavenstva Nemocnice s  poliklinikou sv. Barbory v Rožňave, a. s., 
uzatvoril zmluvu o poskytovaní právnej pomoci so spoločnosťou Beňo & partners, 
advokátska kancelária, s.r.o. v Poprade, v ktorej je  spoločníkom a konateľom jeho blízky 
priateľ. Podnet na začatie konania zaslala JUDr. Monika Šandrejová, bytom Čučmianska 13 
v Rožňave. O tomto podnete komisia bola informovaná na predošlom  rokovaní zastupiteľstva 
v mesiaci  október, vrátane o zrealizovaných úkonoch v tom čase. Oznámenie výsledku 
šetrenia komisie vychádza zo stanoviska Právneho odboru Úradu Košického samosprávneho 
kraja, ktorému bola za týmto účelom odstúpená spisová dokumentácia. Vo výsledku šetrenia 
sa JUDr. Šandrejovej  oznamuje, že poslanec Ing. Ján Babič neporušil ústavný zákon, pretože 
podpísaním zmluvy o poskytovaní právnych služieb bol ako štatutárny orgán oprávnený 
a zároveň mu to vyplýva aj z výkonu verejnej funkcie. Uzatvorením zmluvy o poskytovaní 
právnych služieb teda nedošlo k uzatvoreniu obchodného styku medzi poslancom a vyšším 
územným celkom, rozpočtovou alebo príspevkovou organizáciou zriadenou Košickým 
samosprávnym krajom, ani inou právnickou osobou s majetkovou účasťou Košického 
samosprávneho kraja. V danom prípade bol totiž  uzatvorený obchodný vzťah medzi dvoma 
právnickými osobami, a to  akciovou spoločnosťou a spoločnosťou s ručením obmedzeným. 
Požiadal, aby túto informáciu zastupiteľstvo v tomto znení a obsahu vzalo na vedomie 
a dodal, že o tejto záležitosti bola oznamovateľka, rovnako aj poslanec Babič,  písomne  
vyrozumený komisiou.  
 
 
 
 
 


